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ساختمانهای تاریخی پادگان ۰۷ خرمآباد در حال تخریب هستند

 شنبه ۲۶ آذر ۱۴۰۱ - ۱۶:۴۳ شناسه خبـر : ۱۱۸۳۵۸

 نماینده مردم خرمآباد و چگنی در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: ساختمانهای تاریخی پادگان ۰۷ خرمآباد 
 در حال تخریب هستند و باید با قید فوریت، نسبت به احیا و مرمت آنها اقدام شود.

به گزارش موج خبر، مهرداد ویسکرمی در سخنانی در خصوص آخرین وضعیت پادگان ۰۷ خرم آباد و اراضی آن، اظهار

داشت: این مجموعه از ظرفیتهای خوب گردشگری محسوب میشود که میتواند افق جدیدی را در این حوزه به روی

مردم باز کند، پادگان ۰۷ حدود ۱۵ هکتار است که به دو بخش هفت و هشت هکتار تقسیم میشود و گرچه بناهای تاریخی

۱۱ گانه آن ثبت میراث فرهنگی شده است اما در مالکیت ارتش قرار دارد.
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وی، افزود: در قدم اول مذاکرات جدی و فشردهای با هماهنگی استاندار لرستان با ارتش صورت گرفت که هفت هکتار

آن به اندازه میدان امام و نقش جهان اصفهان است و یک شرکت سرمایه گذار، تقبل کرده است بناهای تاریخی آن را

مرمت کند و چنانچه شهرداری و شورای شهر خرم آباد موافقت کنند فضاهایی را که به شهرداری واگذار شده است به

صورت دراز مدت اجاره و به یک مجموعه فاخر گردشگری و صنایع دستی تبدیل کند.

نماینده مردم خرمآباد و چگنی در مجلس شورای اسلامی در خصوص وضعیت ۱۱ بنای تاریخی در این ارضی نیز، افزود:

این ساختمانها در حال تخریب هستند که باید با قید فوریت نسبت به احیا و مرمت آنها در قالب هتل گردشگری کوچک

یا موزه اقدام کرد، دست کم ۲۰ تا ۲۵ میلیارد تومان برای مرمت این بناها نیاز است که با بودجه دولتی نمیتوانیم این

کار را انجام دهیم بنابراین تنها راه ممکن، حضور بخش خصوصی است که یک شرکت در این راستا اعلام آمادگی کرده

است.

ویسکرمی، بیان کرد: در تلاش هستیم اراضی ارتش موسوم به «هدفگاه» و منطقه «سرابیاس» در زمان کوتاهی با

مساعدت استانداری به شهر ملحق شوند تا سهم شهرداری با ۲۲ قطعهای که در پادگان ۰۷ دارند، تهاتر شود، چنانچه

استان توان تملک این هشت هکتار را داشته باشد، انجام خواهد شد و در اختیار شهرداری قرار میگیرد که در راستای

تحقق این مهم در حال پیگیری برای تأمین منابع جدید هستیم.

وی با اشاره به راه اندازی مجدد کارخانه صدر فولاد خرم آباد، گفت: مواد اولیه برای تولید در این کارخانه تأمین شده

است، یکی از واحدهای تولیدی که از سال ۹۶ تاکنون تعطیل شده بود، کارخانه صدر فولاد است که از مدتها قبل

پیگیریهای لازم برای احیای این واحد انجام گرفت، البته اختلافی بین شرکت پیمانکار و مالک وجود داشته است که

مشکل حقوقی در دست بررسی قرار دارد اما تلاشها برای راه اندازی مجدد کارخانه بود.

نماینده مردم خرمآباد و چگنی در مجلس شورای اسلامی، بیان کرد: مطالبه اصلی، راه اندازی این واحد بود که پس از

پنج سال تعطیلی، بر روی ریل راه اندازی قرار گرفته و با این راه اندازی، ۲۰۰ نفر مشغول به کار میشوند البته با توسعه

بخش ذوب، اشتغال بیشتری ایجاد میشود.
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